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PROTOKOLL FRA DRIFTSSTYRET PÅ MARIENLYST SKOLE 

 

  
Tid: Tirsdag 21.11.2023, kl. 16.00-17.30 

Sted: Mezzaninen 
       

Tilstede: Fraværende: 

Jorunn Flydal                         (medlem foresatte)  Steffen Sørum                                  (Vara 1 bydel) 

Cristiano Aubert                    (medlem foresatte) Hilde Vestrheim                               (Vara 2 bydel) 

Hege Wold                                 (Vara 1 foresatte)  Kristin Marie Veum                         (Vara 3 bydel) 

Lars  Schrøder              (påtroppende FAU-leder) Solveig Kjølsund                           (medlem bydel) 

Egil Dahl                                       (medlem ansatt) Magnus Buflod                             (medlem bydel) 

Synne Fredriksen                        (medlem ansatt) Jenny Helene Syse                       (medlem bydel) 

Ingeborg Greve-Isdahl Paulsen                   (elev)  

Alva Marie Jespersen                                    (elev)  

Sekretariat:  

Knut Erik Brændvang                                 (rektor)  

Christine Bredsdorff Hotvedt           (ass. rektor)                                

 
Agenda: 
 
34/2023: Godkjenning innkalling og protokoll 

- Innkalling og protokoll godkjennes. 
 
35/2023: Informasjon fra skolen v/rektor: 

- Fredag 17.11. hadde vi finale MLY-talenter. Det var et søskenpar på 1. og 4. trinn som 
vant. Det var gøy for store og små. 

- Medarbeiderundersøkelsen: Undersøkelsen gjennomføres hvert andre år. De ansatte 
svarer på ulike påstander. Vi ligget en tidel under landet på mange av indikatorene. Vi er i 
gang med etterarbeid, og vi ser nå på variasjonene internt.  

- Nasjonale prøver: Rektor presenterte Udirs analysebrett, og gikk kort gjennom 
resultatene på 5., 8. og 9. trinn. Lærerne er i gang med analysearbeidet. Generelt sett så 
ligger vi som skole godt over bydelen og landet. 

- Elevundersøkelsen: Elevundersøkelsen skal besvares i uke 48 og 49. 
- Skolemat: Vi er i prosess med å få bygd om kantina slik at vi kan fasiliteten bedre for 

skolemattilbudet. 
 
36/2023: Status økonomi: 

- Rapporter fra skole og AKS er sendt driftsstyrerepresentantene i forkant.  
- AKS: Ender på ca. +/- en million kroner. 
- Skole: Per oktober har vi et merforbruk på ca. 3 000 000 kr. Verst tenkelig scenario er på 

kr. 6 000 000 i merforbruk ved årsslutt. Vi sparer inn på drift, vikarbruk og assistenter. Et 
eventuelt merforbruk legges inn som en utgift i neste års budsjett. 

 
37/2023: Nytt fra elevrådet: 



- Elevrådet har hatt møte om mobilbruk med rektor. Det var et fint møte. Elevene ønsker 
mobilforbud, men de ønsker ikke å bruke mobilhotell.  

- Elevrådet har hatt besøk av ruskonsulenten. Det var fint. 
- OD er gjennomført. Komiteen kom dessverre i gang litt for sent i høst. 
- Elevrådet er i gang med å bestille russegensere. Det har vært stort engasjement i 

elevrådet rundt dette. Genserne er årsnøytrale.  
- Elevrådet vil evaluere tentamen i etterkant, og gi lærerne en tilbakemelding. 
- Elevrådet vil forsøke å få i gang prosess rundt fagelever. De vil be om et møte med Marie 

(avdelingsleder for 9. og 10. trinn). 
- Elevrådet har deltatt på elevforsamling. Der ble det diskutert kunstig intelligens i skolen. 
- Elevrådet forbereder seg til elevtinget. To elever fra elevrådet deltar. 
- Skoleballet blir på Månefisken 5. februar. Elevrådet er i dialog med FAU om dugnad og 

organisering. 
- Onsdag 22.11. er det elevkonferanse på "Huset på haugen". Tema er elevundersøkelsen. 

 
38/2023: Nytt fra FAU 

- Lars Schrøder har blitt valgt som ny FAU-leder fra januar 2024.  
- Skolens politikontakt deltok på siste FAU-møte. Det var fint. 
- Bussholdeplassen har blitt utvidet, og det er fjernet en fartsdump. Trafikken i Kirkeveien 

er et gjentagende tema på FAU-møtene. Politiet er orientert, og vil gjennomføre 
kontroller. 

- Innetid på MAKS på morgenene er også et tema som går igjen.  
- FAU stiller spørsmål ved om det kan tilbys svømmeundervisning i MAKS-tiden. 
- Marte Roa Syvertsen (som har skrevet boka "Ungdomshjernen") skal holde foredrag for 

foresatte 05.12. Dette i regi av FAU. 

- FAU dekker inntil 1500 kroner per klasse til aktiviteter som bygger klassefelleskap. 
Sosialkontaktene kan søke.  

- Skolehagen: Det har vært gjennomført vinterklargjøring med foresatte fra 1.-7. trinn. 
 


